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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1200 Långa kötider vid utfärdande av pass

Det är mycket långa köer på flera passexpeditioner i Västra Götaland. 
Möjligheten till drop-in-besök har försvunnit, och nu gäller endast tidsbokning 
på passcentralerna i Göteborg och Mölndal. Syftet med 
omställningen har varit att skapa bättre tillgänglighet. Under denna period har 
det varit mycket högt tryck på de passcentraler som fortfarande har drop-in-
bokningar. Flera passcentraler har behövt stänga på grund av extrema passköer. 
Detta skedde både i Alingsås och i Stenugnsund. 

Den 17 april fanns det i Göteborg inte en enda ledig tid på 60 dagar för den som 
försökte boka tid för att få ett nytt pass. Detta är ohållbart. Vårt svenska pass är 
en viktig värdehandling, och det är angeläget att svenska medborgare får snabb 
service när de ansöker om en så viktig värdehandling som pass. 

Med anledning av det ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder tänker ministern vidta för att komma till rätta med de långa 
kötiderna vid utfärdande av pass? 

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-19
Besvaras senast
2018-04-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


